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Protokoll från styrelsemöte 

Tid:  2025-03-18 

Plats:  Skogstibble, Sockenstuga 

Närvarande: Lars Gräns 
Erik Jennische 
Johan Steineck 
Ronny Sandberg 
Magnus Kaisäter 

 Karl-Gunnar Lindberg 
 Bo Eriksson 
 

 
                     

Johan hälsade alla välkomna och förklarade styrelsemötet öppnat. 
     

§ 1 Till justeringsmän valdes Bo Eriksson och Magnus Kaisäter. 
 
§ 2 Dagordning 

Den föreslagna dagordningen godkändes 
 

§ 2 Information 

1) 2024 års nyttjandegrader för respektive ÄFO var mycket låga. 

Östervåla hamnade på 47,8 % och Fjärdhundra på 62,5 %. 

 2) Johan hade fått ett brev från en anonym brevskrivare. Brevet 

beskriver hur ett jaktlag har jagat. Eftersom brevet är anonymt och även 

beskriver rykten så läggs det till handlingarna utan åtgärd. 

 3) Jägareförbundet kommer att skicka ut en inbjudan till en 

informationsträff på Viktoria. 

 4) Våran hemsida är nu så pass gammal att funktioner i menyerna har 

slutat att fungera ( leverantören tillhandahåller inte längre tjänsten). Vi 

måste därför påskynda arbetet med den nya hemsidan. 

§ 3 Inlämning av älg-käkar 

Totalt har vi fått in 9 älg-käkar för åldersbestämning. 
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§ 4 Utlottning av extra tilldelad tjur. 

För att stimulera jaktlagens rapportering har vi vid årsmötet lottat ut extra 

tjurtilldelningar. Eftersom detta inte har ökat rapporteringsgraden 

beslutades att avslutad detta efter årets årsmöte. 

§ 5 Ekonomi 

Alla jaktlag har betalat in sina fällavgifter. Ronny har även betalat in 

fällavgifter till Länsstyrelsen. På saldot finns nu 38950:-. 

§ 6 Avstämning av uppgifter som ska vara klara till årsmötet 

1) Ny ÄSP för Norra Hagunda Övre är klar. Se paragraf nedan. 

2) Ny ÄSP för Norra Hagunda Nedre avvaktas med till Fjärdhundra ÄFO 

har behandlat ärendet. 

3) Verksamhetsberättelse för år 2024 redovisades och godkändes. 

4) Resultat- och Balansräkning görs av Ronny och Lars efter 

innevarande räkenskapsår är avslutad. 

5) Dokumentera jaktlagens förändringar under gällande räkenskapsår 

kommer att göras av Lars. 

6) Johan har kopierat upp 100 ex av ”uppdatering av personuppgifter” 

7) Upprätta bildspel till årsmötet. Lars-Åke kommer med hjälp av Johan 

och Lars att ta fram materialet. 

8) Johan har kopierat 100 ex av årsmöteskallelsen. 

9) Johan och Lars har tagit fram 35 ex av ”Årsvis tilldelning”. 

10) Lars har kopierat adressetiketter och klistrar dessa på kuvert. 

11) Ronny kommer att köpa in frimärken: 

12) Under mötet iordningställdes kallelserna till jaktlagen. 

13) Ronny kontaktar revisorerna för godkännande av 

revisionsberättelsen. 

14) Johan har rapporterat avskjutningen av kronvilt i Älgdata. 

§ 7 Lst Moos för Östervåla 

Redovisar en älgtäthet för år 2023 på c:a 5 älgar/ 1000 ha. 
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§ 8 Inkomna motioner 

Två motioner har kommit in. Båda är insända av Tomas Ragnarsson. 

1) Fri kalv 

Fri kalv och extra kalv ska inte tillämpas. Tilldelning vuxna älgar ska 

vara samma antal av kalv. 

 

Bedömning: Styrelsens uppdrag är att skapa och upprätthålla ÄSP. 

Kravet från ÄFO är att avlysningsjakt skall tillämpas från första dagen 

på älgkalv (NHN). Anledning till detta är svårigheten med att fylla 

kalvkvoten historiskt. 

Avskjutningsmål ska inte styras inskränkningar för att göra det 

svårare att fälla älg. 

Beslut: Styrelsen kommer att föreslå årsmötet att avslå motionen. 

 

2) Jakt på återstående älgar 
Har inte A och B lag lyckats skjuta dom vuxna älgar som är tilldelade på två 

månader så kan dom få leva. 

Alt,1 När vi har så ont om älg stoppa jakten efter två månader. 

Alt,2 Jakten på återstående djur släpps fri till alla även C lagen allt för att 

stimulera dom mindre lagen. 

Alt,3 Stoppa all älgjakt 31-12 alltså även kalv. 

 

Bedömning: Styrelsens uppdrag är att bedriva älgskötsel med dom 

skötselplaner som är godkända av LST. ÄFO och LST ställer krav på oss 

att vi ska följa planerna som ligger. Vi får påtryckningar att vi har en för låg 

avskjutning som vi slåss för att inte höja. 

Alt,1 Sittande styrelse kommer inte att förorda kortare jakttid på Älg. 

Alt,2 Beslut i styrelsen sedan tidigare att A och B lag ingår i 

avlysningsjakten på vuxna älgar, anledningen är att locka C lag att gå 

samman för att uppnå areal för att få vuxna älgar tilldelade. 

Alt,3 Styrelsen kommer inte att verka för kortare jakttid på älg, vi har inte 

den rätten kan bara rekommendera. 

Beslut: Styrelsen kommer att föreslå årsmötet att avslå motionen. 

§ 9 ÄSP för NHÖ 
Ny ÄSP för perioden år 2025 t o m 2027 upprättades under mötet. 

I den nya planen är målet att älgstammen ska öka till 5,5 älgar/1000 ha. 

Resultatet i älgfrode ger en årlig avskjutning på 4 tjurar, 3 vuxna hondjur och 6 

kalvar. 

Johan skickar ÄSP till Östervåla ÄFO och Länsstyrelsen. 
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§ 10 Övriga frågor 

Det fanns ingen övrig fråga. 

 

Johan förklarade styrelsemötet avslutat. 

 

Vid protokollet 

 

 

Lars Gräns 

 

Justerat: 

 

 

Bo Eriksson    Magnus Kaisäter 
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